

城巴風暴期間特別服務通告 (發布：9月7日23:45)

Citybus Special Service Announcement (Issued at 2345hrs, 7 September)

(2025年9月7日 — 香港) 八號熱帶氣旋警告信號現正生效，城巴風暴期間服務安排如下：

城巴大部分日間路線尾班車已開出。

因應天文台宣布八號熱帶氣旋警告信號至少維持至周一（9月8日）上午11時，城巴預計周一由頭班車起，將維持個別連接機場、深圳灣口岸及香園圍口岸路線的有限度服務；其餘日間路線暫停服務，直至另行公告。

城巴會密切留意熱帶氣旋移動路徑及路面狀況，盡早公布周一恢復服務的安排。顧客請留意城巴流動應用程式或Facebook專頁了解最新資訊。

(7 September 2025, Hong Kong) The Tropical Cyclone Warning Signal No.8 is in force, Citybus special service arrangements are as follows:

Most Citybus daytime services have been temporarily suspended.

As the Hong Kong Observatory expects that the Signal No. 8 will remain in force until at least 1100hrs on Monday (8 September), Citybus plans to maintain limited services to facilitate essential commutes to and from the airport, Shenzhen Bay Port and Heung Yuen Wai Port starting from the first daytime departure on Monday. Other daytime routes will be suspended until further notice.

Citybus will continue to monitor trajectory of the tropical cyclone and road conditions and will issue further announcements regarding service resumption for Monday.

For service details, please refer to Citybus Mobile App or our Facebook page.

— 完 End —